



**ACT
CHINA**
晶莹化工

BoothSaver™ 2092 流平区双面黏性膜

Product:

BoothSaver™ 2092 Double Tacky Flashzone Film is coated on both sides with a crater-tested, residue-free, pressure-sensitive adhesive. The high tack backside of this film adheres itself securely to protect walls and doors from paint overspray. Removing the outside release film exposes a high tack surface that captures and holds airborne contaminants. This film also can be used on some low surface energy materials (such as Formica) commonly used in air showers. The metallic color of this film helps keep the area look cleaner and brighter.

产品:

BoothSaver™ 2092 流平区双面粘性膜，为高强度塑料膜双面涂布无残留物的压敏胶，通过缩孔测试。背面涂布的是高粘度胶，可贴于墙面、门，阻挡过喷油漆。正面保护膜撕去后，露出更高粘度的表面，吸附粉尘。此膜也可用于任何表面张力比较低的介质（如福美加板）区域，尤其适用于空气喷淋室的墙面。该产品呈银灰金属色，匹配车间内部，使受保护区域显得洁净明亮。



Benefits:

- Residue free release adhesive adheres itself to flashzone walls.
- Remove release film to expose surface that will self-adhere well to flashzone walls.
- Hi Tack outer surface attracts dirt seeds immediately
- Non-adhesive edge strip on both sides makes it easy to separate layers.
- Solid non-hazardous, PVC-free disposal.

优点:

- 完全无残留物的压敏胶
- 揭去保护膜，露出可粘附于流平区墙面的一面
- 更高粘度的表面黏性吸附空气中的粉尘，无须再涂布粘胶
- 两边有无黏性的边，方便撕去保护膜
- 产生固体无害废弃物，不含 PVC



ACT
CHINA
晶莹化工

BoothSaver™ 2092

流平区双面黏性膜

Usage:

BoothSaver™ 2092 is available in 0.92m x 50m rolls. The film's backside has a high strength unprotected adhesive coating which is applied directly to the wall. To use film:

- Prepare surface to be protected by cleaning with a residue free cleaner.
- Apply film to wall directly from the roll and cut to size with a razor or sharp knife. Use a wet rag or squeegee to help apply film smoothly and without trapping air bubbles.
- Once in place, find edge of clear protective release film layer and remove by pulling down, to expose high tack surface.
- To remove film, lift its edge from the protective surface and peel away. Fold the outer surface onto itself in order to further seal contaminated layer.
- Dispose of properly as solid, non-hazardous waste.

用法:

每卷 0.91 米宽，50 米长。背面的特高粘度面朝墙或地面粘贴。使用方法如下：

- 用不留残留物的清洗剂清洗被保护表面
- 直接把整卷膜向墙上粘贴，用锋利刀具切割。使用湿抹布或橡皮刮刀可以帮助去除气泡，贴膜更平
- 粘贴到位后，揭起无黏性边的一角，揭去整张保护膜，露出黏性的表
- 去除揭起一角，整张揭除。将原来的表面卷或折在里面，防止被吸附和阻挡的污染物产生二次污染
- 作为固体无害废弃物处置

Part #: M17015-36 Gray 灰, 0.91m x 50m